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Förslag till beslut 

Klubbstyrelsen fick av klubbmötet 2019 i uppdrag att utreda huruvida klubben ska 
fortsätta med nuvarande valpförmedling. 

Klubbstyrelsen har därför under 2019 diskuterat valpförmedlingen, haft kontakter 
med SKK i ärendet och det har även funnits med i diskussionerna kring revidering av 
RAS. 

Valpförmedlingen används sedan en längre tid endast i begränsad omfattning och är 
ganska krånglig att förstå för potentiella nya köpare av tollare. Idag är oftast 
efterfrågan på valpar betydligt högre än tillgången, varför behovet att lägga ut 
valpkullar via valpförmedlingen är förhållandevis lågt. Det finns idag även andra 
metoder och resurser att nyttja. 

Klubbstyrelsen har därför kommit fram till att föreslå klubbmötet att lägga ned 
nuvarande valpförmedling. Klubbstyrelsen föreslår vidare att upprätta en förbättrad 
uppfödarlista på klubbens hemsida där respektive uppfödare kan anmäla att det finns 
valpar.  

 

Förslag till beslut 

Klubbmötet beslutar att lägga ned nuvarande valpförmedling och ersätta med en 
uppfödarlista där respektive uppfödare har möjlighet att lägga in valpkullar. 

 

Klubbstyrelsen i mars 2020 


